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Apró Antal e lvtárs: 

A párt és a kormány továbbra is 
számít a szegedi dolgozók 

jó munkájára 
A v á r o s k é t ü z e m é b e l á t o g a t o t t e l A p r ó A n t a l e l v t á r s , 

a M i n i s z t e r t a n á c s e l n ö k é n e k e l s ő h e l y e t t e s e 
Apró Antal elvtárs, az MSZMP Politikai Bizottságá-

nak tagja, a Minisztertanács elnökének első helyettese, a 
megye országgyűlési képviselője tegnap, pénteken a kora 
délelőtti órákban Szegedre érkezett. Apró elvtárs még dél-
előtt ellátogatott a Szegedi Kenderfonógyárba, délután pe-
dig a Szegedi Cipőgyárba Németh Károly elvtárs, az 
MSZMP Központi Bizottságának tagja, a megyei pártbizott-
ság első titkára, i f j . Komócsin Mihály elvtárs, a szegedi 
városi pártbizottság első titkára, Pusztai Józsefné elvtárs-
nő, a városi pártbizottság másodtitkára és Biczó György 
elvtárs, a városi tanács elnökének kíséretében. Mindkét 
üzemben rendkívül közvetlen, barátságos eszmecsere ala-
kult ki a Minisztertanács elnökének első helyettese, vala-
mint kísérete, és a gyár vezetői, dolgozói között. 

Beszélgetés a munkásokkal 
a Szegedi h enderfonógyár ban 

A Szegedi Kenderfonác 
gyárban Nagygyörgy Mária 
elvtársnő, az üzem igazga-
tója, Zöldi Imre elvtáns, az 
üzemi pártbizottság titkára, 
a gyár többi vezetői, a dol-
gozók képviselői fogadták és 
üdvözölték a vendégeket, 
akik 

végigjárták a gyár üzem-
részeit és beszélgettek a 
a munkásokkal. 

Apró elvtárs Nagy Ferencné 
és Dohány Mária orsórakó-
kat életkörülményeikről kér-
dezte. Az orsórakók elmon-
dották, hogy az utóbbi évek-
ben javultak életkörülmé-

nosnéval a családról, azután 
a keresetről beszélgetett Apró 
Antal. Fülöp Jánosné mint 
fonónő havonta általában 
1200—1300 forint között ke-
res. 

Egy másik üzemrészben 
Balogh István olajozó mun-
kájáról beszélt. 

A kártolóban Zengei Já-
nos elvtárs, főművezető, a 
kiváló újító és többszörös 
sztahánovista ismertette 
üzemrészének munkáját. 

Az új, német gyártmányú 
tekercsképző finom kártoló 
előtt, amely tökéletesebb 
munkát biztosít, hosszasab-

ban időzött a 
Minisztertanács 
elnökének első 
helyettese. 
A simító üzem-

részbe menet 
vidám fiatalok-
kal találkozott 
Apró elvtárs. A 
fiatalok, mi-
után még nin-
csenek 18 éve-
sek, csökken-
tett időben dol-
goznak és már 
indultak haza. 
A vendégek azt 
kívánták a fia-
taloknak, hogy 
váljanak jó 
szakmunkások-
ká. 

A többi üzem-
részekben is 
a munka, a csa-
Iád és a kő*-

nyeik és általában mindig reset került szóba. Erről be- • 
ezer forinton felül keresnek, szélgetett a dolgozókkal Ap-
A szárazfonóban Fülöp Já- ró elvtárs, valamint Németh 

Károly, ifj . Komócsin Mi-
hály, Pusztai Józsefné és 
Biczó György elvtársak. He-
gyes Jenő, a gömbölyítő 
egyik művezetője még a hor-
gászatról is beszélt néhány 
szót Apró elvtárssal. 

A vendégek azután meg-
tekintették az öltözőket, el-
látogattak az üzemi bölcső-
débe, s a gyár kulturális ter-
mébe. A látogatóknak a kul-
turális teremben megmutat-
ták azt a vitrint, amelybe 
azokat a szép ajándékokat 
helyezték, amelyeket a kong-
resszusi verseny élenjárói-
nak adnak. 

Ezután az üzem vezetői 
tanácskozást folytattak Apró 
elvtárssal és kíséretének tag-
jaival. 

Az üzem rekonstrukciós jj| 

Beszélgetés a munkáról 

tervének végrehajtása — 
mint ismeretes — napi-
rendre került, s folynak az 
ezzel kapcsolatos munkák. 
Az üzem vezetői és dolgo-
zói azonban szeretnék, ha 
a rekonstrukciós tervet a 
kitűzött határidőnél ko-
rábban hajthatnák végre. 
A Minisztertanács elnöké-
nek első helyettese is han-
goztatta, hogy foglalkozik 
e probléma megoldásával, 
a lehetőségeknek megfele-
lően. 

Elsősorban a géppark fel-
újítása volna kívánatos a 
munkakörülmények további 
javításáért, a termelékeny-
ség növeléséért 

A Minisztertanács elnöké-
nek első helyettese elisme-
réssel szólott a gyár mun-
kájáról, a kongresszusi ver-
senyben elért sikereiről, s 

jó egészséget, jő munkát 
kívánt 

a gyár vezetőinek, dolgozói-
nak. Ezután kíséretével a 
délutáni órákban a Szegedi 
Cipőgyár dolgozóit kereste 
feL 

Ma: 

A jobb élei 
1 meggyőzé fényeivel ff 

Az I. kerületi j 
tanácsülésről I 

A l o t t ó 
t á r g y n y e r e m é n y 

s o r s o l á s 
n y e r ő s z á m a i 

Hétvégi 
sportműsor 

I i 
ü ü 
ÍlllllHHHIIIÍIIIWII<llilUllilillfllllllll«lttl!IIIHIiniHlllI 

A Szegedi Kenderfonó-
gyárban és a Szegedi Cipő-
g y á r b a n k ö z v e t l e n , m e l e g -
hangú beszélgetést folyta-
tott Apró Antal elvtárs az 
üzemek vezetőivel és mun-
kásaival. Sok minden szó-
ba került ez alkalommal is, 
amikor Apró elvtárs a me-
gye és a város politikai ve-
zetőinek kíséretében sorra 
járta az üzemrészeket. A 
fényképezőgép lencséje ked-
ves perceket örökített meg. 
Első képünkön Apró Antal 
elvtárs vidáman és kézfo-
gással búcsúzik az egyik 
munkásnőtől, akivel életé-
ről beszélgetett. Alsó ké-
pünkön Apró elvtárs Nagy-
györgy Mária elvtársnővel, 
igazgatóval, és a gyár több 
dolgozójával a termelés 
kérdéseiről beszélget. 
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ffl Magyar Népköztársaság kormánya 
a legmesszebbmenőkig támogatja 

a Szovjetunió leszerelési javaslatát 
— jelentette ki tegnapi sajtóértekezletén Gyáros László elvtárs9 

a kormány szóvivője 
Gyáros László rendkívüli a tárgyalások befejezése sősorban a német nép érde-

követ és meghatalmazott mi- után igen sok kérdésben le- keit és a béke fenntartását 
niszter, a Minisztertanács het közeledésről beszélni, figyelembe véve oldják meg. 
Tájékoztatási Hivatalának Amikor megállapítjuk, hogy Végeredményben megálla-
elnöke pénteken délelőtt saj- a megbeszélések hasznosak pítható, hogy a látogatás 
tóértekezletet tartott. voltak a két fél álláspont- nyomán a nemzetközi élet-

Elöljáróban a Hruscsov— jának tisztázása szempont- ben kedvező légkör alakul 
Eisenhower-találkozóra vo- jából és az eszmecsere hoz- ki. 
natkozóan feltett kérdésre j á r u l t f ? álláspontok jobb A z e g é s z v i ) á g „ H r u s _ 
válaszolva kijelentette- Ugy , x u , csov—Eisenhower-találko-vaiaszoiva Kijeiemeiie. ugy v o z o l ] u k > h o g y mindkét kor- . sikerétől visszhangzik véljük, hogy mány a legfontosabb kérdés- 2 0 s , k e r e t o t visszhangzik. 

nek az általános leszerelést A szóvivő ugyanakkor utalt 
a targyalasok letrejotte- t a r t j a ^ mindent elkövet- Adenauernek és a többi szél-
nek puszta tenye a beke- n e k i hogy el is érjék a prob- sőséges háborús propagan-
ert következetesen har- megoldását distának a disszonáns hang-
coló szocialista tábor i e m a megoldását. hanesúlvozta nekik 
s a világ valamennyi bé- Igen fontos, hogy tovább J J * , ^ f d S ' u k 2 
keszereto emberenek nagy folytatják a tárgyalásokat a a Hruscsov—Eisenhower-ta-
győzelme. berlini kérdésről és azt va- lálkozó után. A látogatással 
Véleményünk szerint most, lamennyi érintett fél, de el- összefüggésben a szóvivő 

megemlítette, hogy a szovjet 

Népes munkásgyűlés a cipőgyárban 
A cipőgyárban Szöllősi 

Sándor igazgató, Vörös Ist-
ván üzemi párttitkár és La-
csán Mihályné országgyűlési 
képviselő, az üzem dolgo-
zója üdvözölte Apró Antalt 
és kíséretét. Ezután a ven-
dégek megtekintették a kü-
lönböző üzemrészeket, s be-
szélgettek a dolgozókkal. 

Délután 3 órakor az üzem 
udvarában népes hallgatóság 
előtt kezdődött a munkás-
gyűlés, amelyen a cipőgyár 
dolgozóin kívül több más 
szegedi üzem munkáskül-
döttségei is részt vettek. Vö-
rös István üdvözölte a ven-
dégeket, majd Apró Antal 
emelkedett szólásra. Nagy 
taps közben 

átadta a szegedi dolgozók-
nak az MSZMP Központi 
Bizottsága és a forradalmi 

munkás-paraszt kormány 
üdvözletét. Köszönetet 
mondott a város dolgozói-
nak a szocialista építőmun-
kában, a kongresszusi ver-
senyben elért eddigi ered-
ményeikért. 

A továbbiakban Apró elv-
társ a párt november 30-án 
összeülő hetedik kongresz-
szusáról szólott. 

— A párt Központi Bizott-
sága — mondotta a többi 
között — az ország színe elé 
tárta a kongresszusi tézise-
ket, amely alapján a kong-
resszus munkáját folytatja. 
A munkások, parasztok és 
értelmiségiek így láthatják, 
hogy milyen célokat akar 
megvalósítani a párt — az 
egész dolgozó nép érdeké-

(Folytatás a 2, oldalon.) 

Épül már a szentesi televízió-állomás 
adótornya 

Messziről olyan, mint egy indulásra 
kész rakéta: vastag betonlapon nyugszik, 
és élénkpirosra festett, acélból készült 
oldalán olyasféle ajtónyílás van, mint a 
jövendőbeli űrhajón. A tetején — körül-
belül 14 méter magasságban — Szalai Dé-
nes főszerelő vizsgálódik, aki irányítója a 
szentesi televízió-állomás adótornya épí-
tésének. 

Ez a munka rendkívüli precizitást és 
elővigyázatosságot követel, hiszen a 220 
méter magas, 140 tonnás acéltorony egye-
nesbe állítása, stabilizálása hatalmas mű-
szaki feladat. Éppen ezért állandóan füg-
gőónnal ellenőrzik és teodolittal mérik a 
torony helyzetét. Szalai elvtárs — miután 
vaslépcsőn lejött a magasból — elmond-
ta, hogy szeptember 28-án kezdték meg a 
szerelést és a budapesti MAVAG 20 mun-
kása dolgozik itt. 

— Én 34 éve vagyok a MÁVAG dol-
gozója, részt vettem áz ország szinte va-
lamennyi rádióadó tornyának építésénél. 
A székesfehérvárinál épp úgy, mint a 314 

méteres lakihegyi adónál. Hasonló megbí-
zatással jártam a közelmúltban Romániá-
ban és Kínában. A szentesi televízió-adó-
torony építésével kapcsolatban európai 
különlegesség a 200 méter magasságig köz-
lekedő gyorslift. A jelenlegi munkáról 
szólva még el kell mondanom, hogy elő-
reláthatólag 3 hét múlva elérjük a 65 mé-
teres toronymagasságot — válaszolt kér-
désünkre Szalai elvtárs. 

Néhány érdekesség: a torony "alkatré-
szei* voltaképpen 6 milliméter vastag, ha-
talmas acélpalástok, melyekből hármat 
kell egymás mellé illeszteni, és így épül 
a torony hengeralakú teste. Egy palást 
hossza 11 méter. Az acél torony belsejében 
motorral ellátott daru működik, amelynek 
segítségével az acélpalástokat emelik a 
helyükre. A daru egyébként önmagától 
»mászik* a szükséges magasságra a to-
ronyban, ahogy az építkezés megkívánja. 
Hatvan métertől kezdve telefonon törté-
nik a munka irányítása a "földszintről*. 

miniszterelnök amerikai lá-
togatásának kedvező légkö-
rét bizonyos amerikai reak-
ciós körök is meg akarták 
zavarni, amelyek provoka-
tív módon igyekeztek ismét 
beavatkozni Magyarország 
belügyeibe és rágalmaztak 
bennünket; 

A Hruscsov—Eisenhower-
találkozó jó és biztató kez-
detnek bizonyult, 

a feladat most már a 
csúcsértekezlet megterem-
tése és a tárgyalások ered-
ményre vitele 

— fejezte be a kérdésre 
adott válaszát Gyáros László. 

A szóvivő ezután a Szov-
jetuniónak az ENSZ közgyű-
lése elé terjesztett leszerelé-
si javaslatáról nyilatkozott. 
A többi között hangsúlyoz-
ta, az a jelenlegi nemzetközi 
helyzet reális értékelésén 
alapulva a világ népeinek — 
így a magyar népnek is — 
legforróbb óhaját, legáhita-

(Folytatás az 5. oldalon) 


